
H01. Noodopvang 

Portefeuillehouder De Ruijter 

De heer VAN DER TAK vraagt n.a.v. stuk H01 waarom er meer betaald wordt dan de gemeente 
ontvangen heeft. Hij zegt dat de gemeente van de Rijksoverheid 47.000 euro ontvangen heeft, terwijl 
er nu 11.000 euro meer uitgegeven zal worden. 

Wethouder DE RUIJTER zegt toe deze technische vraag schriftelijk te zullen beantwoorden. 

Antwoord: 

Ja, het klopt dat de gemeente € 47.000 van de Rijksoverheid heeft ontvangen. € 46.000 is besteed 
aan vergoedingen noodopvang i.v.m. sluiting tijdens de eerste lockdown van de scholen & 
kinderopvang vanwege corona.  
We hebben voor noodopvang een bedrag van € 58.000 gelabeld, waarvan het verschil eventueel 
ingezet zou kunnen worden bij een beroep op een hogere vergoeding van een school of 
kinderopvangorganisatie. Hiervan is tot op heden geen gebruik gemaakt. 
 


